
3. FORSLAG fra bestyrelsen ang. indkøb af 
nye spilleborde ref. ombygning af Tapeten 
  
Baggrund:  
Ballerup kommune vil i den kommende tid lave store ombygninger på Tapeten. Pt. kan vi ikke overskue 
hvorvidt disse ombygninger vil betyde omkostninger for klubbens fortsatte drift. Der kunne eksempelvis 
opstå behov for nye spilleborde (80cmx80cm), som muligvis lettere ville kunne indpasses i de arealer vi får 
tildelt. Vi følger ombygningsplanerne tæt; men må også erkende, der hurtigt kan komme uventede 
udgifter. 
 
Bestyrelsen er bekymrede for, at vi kan ende i en situation, hvor vi har meget lidt tid at bede klubbens 
medlemmer om at bevillige ca. 45.000 kr. til indkøb af nye borde. En ekstraordinær generalforsamling skal 
som bekendt indkaldes med 14 dages varsel. 
 
Som yderste konsekvens kan det betyde problemer med afvikling af normale klubaftner i en periode. 
Bestyrelsen ønsker at undgå denne situation. 
 
 

FORSLAG 
 
Ifald Tapetens ombygningsplaner medfører et akut behov for nye borde, så foreslår bestyrelsen at der må 
indkøbes nye borde (udgift ca. 45.000 kr.). Pengene tages fra klubbens egenkapital (eller det opsparede 
Corona-overskud (se forslag 2b)).  
Indkøbet foretages kun hvis bestyrelsen efter grundige overvejelser vurderer, at der ikke er andre 
tilfredsstillende løsningsmuligheder.   
 

 


